
ZADVOR
Ceprav malo pozno, pa vendarle

velja /apisati; da je imelo Turistično
društvo /advor 27. januarja redno
letno konierenco, na kateri je prc-
gledalo svoje delo v preteklem letu.
Na konferenco je prišlo okoli d() čla-
nov in članic. udeležil pa se je je ludi
predstavnik Ljubljanske turistične
zveze tov. Kocjančič. Na konfercnci
so izvolili za novega predsednika Mi-
lana Burnika, dosedanji predsednik
tov. Mihelič pa je postal podpred-
sednik. Sicer pa članstva v izvršnem
odboru niso menjavali, potrdili so
samo sklep IO, naj se v kluhu nasta\ i
nova, redno zaposlena natakarica.
Obravnavali so tudi delo v lanskem
leti^in ugotovili, da je bilo doslcj
najbolj u>pešno, kajti lani sprejeti
sklepi so bili v celoti urcsničeni. Po-
glavitna naloga, tj. postavitev lesene
lope za balinarje in orkestrske ložc,
je bila najtrši oreh, da so jo rešili, se
morajo zahvalili svojim zunanjim
sodelavcem, zlasti Papirnici Veve..
V klubu so poslovali nadvse uspešno,
saj so napravili v lanskem letu nad 2
milijona prometa, ves dobičeK pa so
sproti vgradili v zunanje in notranje
objekte. Govorili so tudi o čisto turi-
stičnih zadevah in sklenili, da bodoše
naprej dajali delovnim organizaci-

jam, društvQm in posameznikom na
voljo >>voj prostor za piknikiranje, le
da bodo morali v ta namcn naslaviti
stalnega vzdrževalca, ki bi hkrati
vzdržcval tudi balinišče in pomagal
natakarici pri stiežbi in prenašanju
ležjih bremen. Sklenili so še, da se
bodo vključili v akcijo »Beia Ljub-
Ijana«, pomagali pri organizaciji
sprejema zamejskih Slovencev (v
pomoč občinskemu TD), organizirali
očiščevalno akcijo skupaj z drugimi
dtklorji v KS ter se vključili v praz-
novanja raznih jubilejev v KS in ob-
čini. zla>.ti pa s KK »Rog-Franek« in
ob krajevnem prazniku 13. juliju.
Poleg tega bodo organizirali za član-
stvo tudi cn izlel. /avezali so se tudi,
da bodo pomagali pri izvedbi ankete
pri K/ Dohrunje, da bi čimprej do-
btli OimveC" podatkov o domači de-
javnosti na kmetijskih območjih.

Tudi društvo upokojencev Zadvor
kljub zimi in \ isokemu snegu ni mi-
rovalo. Dne 9. februarja so imdi raz-
širjeno sejo izvršilnegu in nadzor-
nega odbora. Na dnevni red so spra-
vili 5 točk: poročilo o finančnem po-
slovunju za leto 19X3, predlog fi-
nančnega načrta za leto I9S4, pred-
log za program izletov v letu I9N4,
predlog za sklic letne konference in

še nekaj podrobnosti iz življenja DU
/advor. Predlog finančnega načrta je
pred\idcval znc^ek din I5.VIS5.
l.e-iega pa bo ».prejela šele letna
konlerenca. Pa tudi nekatere drugc
predloge hodo sprejeli dokončno
tcdaj.

l.etošnja muhasta zima jo m za-
godla samo komunalcem in tislim, ki
so se morali spopadati z njo, ampak
ludi prebivalcem sostrške Betežce.
Republiška cesta od Litijske 300
dalje proti Pečarjir je ob lelošnji
odjugi dobesedno ponorela. Če se
pcljele po njej z avtomobilom, boste
\n«pre) premisliti ali ili dalje ali se
\ rnili nazaj, kajti Litjjska cesta je na
tem odseku letos tako v/kipela, da
skorajda ne bi bila prcvozna, maka-
damska površina se je dobesedno
dvignila in napravila cesto tako, kot
bi jo z največjimi stroji dobesedno
globoko preorali. To se je zgodilo za-
radi tega, ker iz bregu pritiska talna
voda, zamaka spodnji ustroj cestišča,
pozimi po zmrzali pa se taja in dobe-
sedno vzhaja.

Taka, kot je ietos, še ni bila nikoli.
Prebivalci ob tej cesti imajo z njo
stalne težave. Pozimi to, o čemer pi-
šemo, poleti pa se neznosno praši.
Scm pa tja jo poleti protiprašno po-
škropijo, a kaj to pomaga, ko škro-
pivo odnese deževje, ko pa se cesta

posuši, je prah spet v zraku. Cesta je
republiškega pomena, zatoobčina in
KS nimala pri njej prave besede. Že
pred leti so se krajani zavzeli, da bi jo
asfaltirali. Pripravljeni so bili tudi
sami nekaj prispevati, vendar akcija
ni stekla. Menimo. da bi bilo treba o
tem ponovno razmisliti in krajane re-
šiti te nevšečne nadloge. Z.a to pa bo
potrebno akcijo bolj skrbno pripra-
viti in vključiti vanjo vse liste sise, ki
so odgovorni za vzdrževanje takšnih
cest, pa tudi občina, KS in občani ne
bi smeli manjkati.

Že uvodoma je bilo rečeno, da je
občinski izvršni svet Ljubljana
Moste-Polje v februarju 1984 razpi-
sal precej obširno anketo o domači
hišni dejavnosti na območju kmetij-
ske zadruge Dobrunje. Rezultati te
ankete se niso znani, zajema pa pre-
cej takih domačih dejavnosti, ki se na
našem območju že slolelja opravlja-
jo. Ko bodo ti rezullati znani in ko bo
morda uspelo pripraviti tudi razstavo
teh izdelkov, bo zares potrebna tc-
raeljita akcija za poživitev take de-
javnosti, zlasti še, če bo ta tudi fi-
nančno donosna za tiste, ki bodo
predmete izdelovali. Tudi Turistično
društvo Zadvor se je obvezalo, da bo
pomagalo pri taki dejavnosti. Sevtda
pa organizatoijem želimo kar največ
uspeha. -
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